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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 

 

 

 
 

           PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 

din  data de 28.09.2018 
 

Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul Scurtu Raul Florin care a fost 
ales preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 
296/2018 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali prezenți. Durata 
mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 

 

D-nul consilier Scurtu Raul: 
Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 
“Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, declar deschisă şedinţa de astăzi a 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-
au înregistrat prezenţa până la această oră un număr de 21 consilieri.  

 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: domnul Primar Dan 
Bobouțanu și d-nul Secretar Laslău Militon Dănuţ. 

 
 Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul Primăriei 

Municipiului Hunedoara precum și presa locală.” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuţ:  
„Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara nu a avut obiecţii până la data 

prezentei şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului Local 
din data de 31.08.2018, 06.09.2018 , 11.09.2018 și 19.09.2018 . . 

Procesele verbale ale şedinţelor anterioare, din data de 31.08.2018, 
06.09.2018, 11.09.2018 și 19.09.2018  au fost semnate de către Secretar, precum şi de 
către preşedintele şedinţelor anterioare şi se supun aprobării Consiliului Local. 

 
Procesele verbale se aprobă  în unanimitate - 21 voturi ”pentru”. 
 

D-nul consilier Scurtu Raul: 
 „Dau cuvântul d-lui primar  pentru a prezenta ordinea de zi.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 

            „Propun suplimentarea ORDINII DE ZI prin introducerea după punctul 24 a 
următoarelor proiecte de hotărâre: 

 
1. Proiect de hotărâre privind încheierea unui acord de colaborare între municipiul 

Hunedoara şi Asociația Municipiilor din România, în vederea organizării unui eveniment 
cultural dedicat Centenarului Marii Uniri. 
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             2. Proiect de hotărâre  pentru modificarea și completarea Hotărârii 
Consiliului Local nr. 48/2016 privind aprobarea studiului de fezabilitate și a indicatorilor 
tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie „Zid de sprijin pe strada Brazilor din 
municipiul Hunedoara, județul Hunedoara", cu modificările și completările ulterioare. 
          
 Iar după punctul 25 al ordinii de zi: 

  
        Prezentarea Extrasului din Planul Teritorial Comun de Acţiune al judeţului 

Hunedoara pentru creşterea gradului de siguranţă al elevilor şi al personalului didactic şi 
prevenirea delicvenţei juvenile în incinta şi în zonele adiacente unităţilor de învăţământ 
preuniversitar aprobat cu nr. 8581 la data de 10.09.2018 şi comunicat de către Direcţia 
Poliţia Locală. 
       
  Președintele de ședință: 

 „Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate.  
 Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător.” 
 

După punctul 24  al ordinii de zi, se va lua o pauză de 10 de minute 
pentru studierea materialelor şi întocmirea avizelor comisiilor de specialitate pentru 
proiectele de hotărâre. 

 
”Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care 

au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV 
inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în 
dezbaterea ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 
393/2004 privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la 
deliberarea şi adoptarea de hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă 
dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să 
anunţe, la începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77, sunt nule de drept.  

Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin 
ridicarea mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate- 21 
voturi ”pentru”. 

 
D-na consilier Borca-Lucan Laura: 
”La punctul 15 nu particip la vot și la dezbateri.” 
 
La punctul 1 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre privind conferirea titlului de “CETĂŢEAN DE ONOARE” al 
municipiului Hunedoara, domnului Adrian MARCU. 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
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Se dă cuvântul: 
 
- D-lui  consilier Bădin Ion care prezintă Expunerea de motive. 
 
D-nul consilier Bădin Ion: 
”Bună dimineața. Câteva cuvinte despre d-nul Adrian Marcu. S-a născut la 

noi în municipiul Hunedoara în data de 3 decembrie 1961. A absolvit Liceul de 
Matematică-Fizică din Hunedoara, iar în anul 1974 a început tenisul la “Constructorul” 
Hunedoara. Cei care suntem mai vechi, știm că înainte de 89 Hunedoara a avut o echipă 
foarte puternică de tenis de câmp. 

 În 1977 devine campion național de juniori la dublu, cu Bochiș Adrian, iar în 
1979, campion național de juniori la simplu și dublu. Sigur că așa cum se întâmpla înainte 
de 1989, valorile din sportul românesc erau acaparate de marile cluburi din București 
respectiv C.S.A. Steaua București și Dinamo București. D-nul Adrian Marcu a fost legitimat 
la C.S.A. Steaua București din 1980 până în 1992. De-a lungul activității sale Adrian Marcu 
a înregistrat următoarele rezultate: 
- 26 de meciuri în calitate de jucător în Echipa de Cupa Davis a României contra Statelor 
Unite, Irlanda, Marea Britanie, Danemarca, Republica Federală Germană, Austria. 
- 12 titluri de Campion Național în probele de simplu și dublu 
- 10 titluri de Campion Național pe echipe cu Steaua București 
- 2 titluri de Campion European la Seniori +35, în  1997 și 1998 
- 170 ATP - cel mai bun clasament în proba de simplu 
- 175 ATP - cel mai bun clasament în proba de dublu 
- 1992-2001 - Antrenor principal al Academiei de Tenis “Gunther Bosch” în Salzburg și 
Berlin 
- 1998 - Numărul 1 în Clasamentul German la Seniori +35 

După ce și-a încheiat cariera de jucător profesionist a trecut în antrenoriat și a 
antrenat mai mulți sportivi, printre care în perioada în 1997 -1998: Andrew Ilie și l-a adus 
pe locul (130 ATP), Pescariu Dinu (135 ATP), Moldovan Ionuț (160 ATP); 

Din anul 1999l l-a antrenat pe cunoscutul tenismen Pavel Andrei (locul 13 ATP), 
Marcu Diana (12 ETA, campioană națională simplu/dublu/echipe),Dulgheru Alexandra (28 
WTA) care este și acum în activitate, Ungur Adrian (79 ATP), Mitu Andreea (67 WTA) și nu 
în ultimul rând nr.1 mondial care este la ora actuală, în perioada în care ea a început să 
crească, antrenor i-a fost pentru o perioadă Adrian Marcu, aducând-o pe locul 11 WTA, 
este vorba de Halep Simona (care a cucerit 3 titluri la New Haven, Moscova și Sofia),  

Totodată, domnul Adrian Marcu a fost căpitan și antrenor de Cupa Davis în 
perioada 1998-2008 și vicepreședinte al Federației Române de Tenis în perioada 2005-
2008 și din anul 2013 până în prezent este în continuare vicepreședinte al Federației 
Române de Tenis de Câmp. 

Acordarea acestei distincții, în opinia mea, de către Primărie și Consiliul Local 
Hunedoara, este o continuare a aprecierii de care se bucură în continuare d-nul Adrian 
Marcu și suntem convinși că dânsul fiind născut și crescut în Hunedoara, va încerca și va 
reuși să revigoreze tenisul de câmp în municipiul nostru și în Județul Hunedoara. Vă 
mulțumesc.” 

 

 - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
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 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul consilier Ilea Sorin: 
”Mulțumesc, domnule președinte. Am mari emoții dar și o mare bucurie de a 

reîntâlni după mulți ani, un fost coleg de clasă de generală. În perioada 1972-1976 am fost 
colegi de clasă la actualul Matematică Fizică, de asemenea începând cu anul 1980 am 
fost colegi de facultate la București. Inițial d-nul Marcu începând cu mine Facultatea de 
Metalurgie apoi dânsul transferându-se la  IEF București, facultate pe care a terminat-o. 

Sunt foarte bucuros că ne-am reîntâlnit, sunt foarte bucuros pentru 
acordarea acestui titlu pe care îl merită cu prisosință, îl felicit și mă bucur pentru 
reîntâlnire. Mulțumesc.” 

 
  Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate  
                      Art.1- 3 se aprobă în unanimitate 

Hotărârea nr.352/2018 se aprobă  în unanimitate  
 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Este din nou un eveniment deosebit în viața comunității noastre locale. Cu 

siguranță toți cei care l-ați ascultat pe d-nul Bădin ca și inițiator al acestui proiect,  
cunoșteați foarte multe lucruri despre d-nul Marcu. Se demonstrează încă o dată că acest 
consiliu local își aduce acel minim de recunoștință față de valorile care au fost date de 
municipiul nostru. Îl felicit și eu pentru activitatea îndelungată, deci nu activitate de ieri de 
azi, ci îndelungată, pe care a avut-o în slujba sportului românesc până la urmă, iar 
rezultatele domniei sale sunt duse mai departe de acei sportivi care au fost antrenați de-a 
lungul timpului de domnia sa. Ne propunem să facem și acel cârlig, încercând să aducem 
în Hunedoara oamenii de valoare care au plecat cândva de aici, să ne ajute la tot ceea ce 
înseamnă o revigorare a culturii sau a sportului în cazul de față, și cu siguranță avem 
nevoie de experiența și de imaginea a acestor oameni care fac o imagine pozitivă 
Municipiului Hunedoara și evident țării noastre. Vă mulțumesc și vă felicit.” 

 

D-nul Adrian Marcu: 
”Vă mulțumesc pentru onoarea de a primi acest titlu. Sunt și eu emoționat, 

cred că fac parte dintr-o generație care a avut niște rezultate foarte bune. A fost o perioadă 
bună a sportului românesc când la Hunedoara fiind, aveam niște condiții foarte bune 
pentru a face sport, că era handball, că era tenis, că era tenis de masă, canotaj, box. Mi-ar 
plăcea foarte mult ca în perioada următoare, având în vedere rezultatele foarte bune și 
imaginea pe care o face tenisul în lume, să reușim să ducem înainte tenisul de la 
Hunedoara, care o perioadă a fost foarte-foarte bun în România, dar în ultimul timp cam 
ca peste tot, s-a cam dus în jos, pentru că nu mai sunt condițiile care au fost odinioară. La 
Hunedoara aveam sală de sport în care jucam tenis, aveam și terenurile afară și față de 
alții aveam condiții mult mai bune. 

Sper că viitorul va aduce o perioadă mai bună și vom reuși din nou să avem 
niște copii mai buni, niște rezultate mai bune. Mulțumesc încă o dată pentru acest titlu.” 

 

În continuare, domnul Primar acordă Diploma de Cetățean de Onoare  
d-lui Marcu Adrian. 
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La punctul 2 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
prezenți). Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Local nr. 
158/2017 privind aprobarea Regulamentului de Organizare și Funcționare a serviciului 
social Centru rezidențial, cu o capacitate de 55 de locuri, din cadrul Centrului Social 
Multifuncțional pentru persoane vârstnice din municipiul Hunedoara.  
 

D-nul consilier Scurtu Raul: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 

    - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate  

                      Art.1- 3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.353/2018 se aprobă  în unanimitate. 
 
La punctul 3 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea  prețului de pornire la licitaţie pentru 
vânzarea masei lemnoasă pe picior, din fondul forestier proprietate publică a municipiului 
Hunedoara, precum și stabilirea tipului de licitație. 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

   
Se dă cuvântul: 
 
 - D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură - aviz favorabil; 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-5  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.354/2018 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 4 al ordinii de zi (se adoptă cu votul  majorității consilierilor 
în funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării directe a lemnului de lucru 
fasonat cu diametrul la capătul gros mai mare de 24 cm către persoane fizice şi către 
unităţile de interes local finanţate integral sau parţial de la bugetul de stat sau de la 
bugetul local care nu desfăşoară activitate economică în sensul reglementărilor 
comunitare în domeniul ajutorului de stat, precum și a prețurilor de vânzare directă a 
lemnului fasonat. 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

      
Se dă cuvântul: 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil. 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-  aviz favorabil. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-  aviz favorabil. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-  aviz favorabil. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.355/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 5 al ordinii de zi (se adoptă cu majorității consilierilor în 
funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea nivelului maxim al tarifelor pentru prestările 
de servicii de exploatări forestiere, în scopul exploatării masei lemnoase în regie proprie 
cu operatori economici atestaţi, pentru masa lemnoasă provenită din fondul forestier 
proprietatea publică a municipiului Hunedoara. 
 

D-nul consilier Scurtu Raul: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-  aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.356/2018 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 6 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Anexei nr. 
1 la Caietul de sarcini care face parte integrantă din Hotărârea Consiliului Local nr. 
171/2015 privind delegarea gestiunii serviciului de transport public local de persoane prin 
curse regulate de pe raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara. 
 

D-nul consilier Scurtu Raul: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 

                     -  Se prezintă raportul comisiei Urbanism-  aviz favorabil; 
                     -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-  aviz favorabil; 

-  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-  aviz favorabil; 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-na consilier Borca-Lucan Laura: 
”Am de făcut un amendament. Având în vedere solicitările angajaților 

Draxlmaier de prelungire a Liniei 4 Chizid, la orele de vârf 06:00, 07:00, 14:00, 15:00, 
22:00, și 23:00, pentru a asigura îmbarcarea-debarcarea călătorilor din stația Draxlmaier, 
doresc să fac următorul amendament: la linia 4 Chizid, rubrica ”Traseu” - respectiv circuitul 
acestei linii, după ultima stație Gară1 se introduce sintagma Draxlmaier * (asterisc) în 
paranteză, iar la subsolul tabelului se introduce nota aferentă asteriscului menționat 
anterior, respectiv *Pentru Linia 4 Chizid, cursele circulă până în stația Draxlmaier, doar la 
orele de vârf 06:00, 07:00, 14:00, 15:00, 22:00, și 23:00. Tabelul se va modifica în mod 
corespunzător.” 

 
Se supune la vot amendamentul d-nei Borca-Lucan Laura, care se aprobă în 

unanimitate. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.357/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 7 al ordinii de zi (se adoptă cu votul  majorității consilierilor 
în funcție).  Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la Societatea ECO SID S.R.L. 
Hunedoara. 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 



8 

 

-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 

                     -  Se prezintă raportul comisiei Urbanism-  aviz favorabil; 
                     -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-  aviz favorabil; 

-  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-  aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.358/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adiţional 
la contractul de închiriere numărul 394/402/04.07.2018, având ca obiect închirierea unui 
teren în suprafață de 15 mp, aparținând domeniului public al Municipiului Hunedoara, 
situat în curtea exterioară a Castelului Corvinilor, cu destinația amplasare chioșc pentru 
comerț. 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 

                     -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-  aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.359/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 9 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adiţional 
la contractul de închiriere numărul 393/401/04.07.2018, având ca obiect închirierea unui 
teren în suprafață de 25 mp, aparținând domeniului public al Municipiului Hunedoara, 
situat în curtea exterioară a Castelului Corvinilor, cu destinația amplasare chioșc pentru 
comerț. 

 

D-nul consilier Scurtu Raul: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 
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-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 

                     -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-  aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.360/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 10 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adiţional 
la contractul de închiriere numărul 395/403/04.07.2018,  având ca obiect închirierea unui 
teren în suprafață de 32,5 mp, aparținând domeniului public al Municipiului Hunedoara, 
situat în curtea exterioară a Castelului Corvinilor, cu destinația amplasare chioșc pentru 
comerț. 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 

                     -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-  aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.361/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 11 al ordinii de zi (se adoptă cu votul  a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în administrare 
a unor bunuri din patrimoniul municipiului Hunedoara către Muzeul de arheologie, istorie și 
etnografie din municipiul Hunedoara. 
 

D-nul consilier Scurtu Raul: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

 
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget -aviz favorabil; 
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- Se prezintă raportul comisiei Juridice -aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț -aviz favorabil; 

                     - Se prezintă raportul comisiei de Cultură -aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.362/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 12 al ordinii de zi (se adoptă cu votul  majorității consilierilor  
în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local 
al municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de 
persoane prin curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna august 2018. 
 

D-nul consilier Scurtu Raul: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
 
- D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 20 voturi ”pentru” și un vot ”împotrivă” 

(Giurgiu Radu). 
Art. 1-4 se aprobă cu 20 voturi ”pentru” și un vot ”împotrivă” (Giurgiu 

Radu). 
Hotărârea nr.363/2018 se aprobă cu 20 voturi ”pentru” și un vot 

”împotrivă” (Giurgiu Radu). 

La punctul 13 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  
consilierilor în funcție.). Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unui 
spațiu în suprafață de 20,2 mp, biroul nr. 7, etaj 1, situat în incinta clădirii Sitului Industrial 
„Structură de Sprijinire a Afacerilor” („SSA”) din Municipiul Hunedoara, în vederea folosirii 
acestuia ca sediul social şi birou pentru desfășurarea unor activități de consultanţă de 
afaceri şi proiectare.    

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
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- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 

                      - Se prezintă raportul comisiei de Comerț -aviz favorabil; 
                      - Se prezintă raportul comisiei de Cultură -aviz favorabil; 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea componenţei 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei pentru închirierea unui spațiu în 
suprafață de 20,2 mp, biroul nr. 7, etaj 1, situat în incinta clădirii Sitului Industrial „Structură 
de Sprijinire a Afacerilor”(„SSA”) din Municipiul Hunedoara, în vederea folosirii acestuia ca 
sediul social  și birou pentru desfășurarea unor activități de consultanţă de afaceri şi 
proiectare, a constatat următoarele: 

 
- Ponta Cristina – Administrator public – preşedinte 21 voturi “pentru” 
- Schiau Nicolae – inspector de specialitate Compartiment de Relații cu Investitorii – 
membru 21 voturi “pentru” 
- Pahonțu Cristina Marcela – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – membru 21 
voturi “pentru” 
- Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru 21 voturi “pentru” 
- Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic Compartiment Relații și Secretariat Consiliul 
Local – membru 21 voturi “pentru” 

                         
În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării 

licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea: 
 

- Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 
- Schiau Nicolae – inspector de specialitate Compartiment de Relații cu Investitorii - 
membru; 
- Pahonțu Cristina Marcela – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – membru; 
- Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru; 
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  - Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic Compartiment Relații și Secretariat Consiliul 
Local – membru 

 
     Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de 
rezervă ai comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei pentru închirierea unui 
spațiu în suprafață de 20,2 mp, biroul nr. 7, etaj 1, situat în incinta clădirii Sitului Industrial 
„Structură de Sprijinire a Afacerilor”(„SSA”) din Municipiul Hunedoara, în vederea folosirii 
acestuia ca sediul social  și birou pentru desfășurarea unor activități de consultanţă de 
afaceri şi proiectare, a constatat următoarele: 

 
      - Nimu Ioan – Director executiv Direcția tehnică – preşedinte de rezervă 21 voturi 
“pentru” 

- Preda Camelia – consilier juridic  Serviciul Fond Locativ – membru rezervă 21 
voturi “pentru” 

          - Nicorici Carmen - inspector de specialitate – Serviciul Administrativ – membru 
rezervă 21 voturi “pentru”  
 

    În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea:                                                                          

 
  - Nimu Ioan – Director executiv Direcția tehnică – preşedinte de rezervă; 
  - Preda Camelia – consilier juridic  Serviciul Fond Locativ – membru rezervă; 
   - Nicorici Carmen - inspector de specialitate – Serviciul Administrativ – membru 

rezervă. 
 

 
Art.5-9 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.364/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

  La punctul 14 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
prezenți). Proiect de hotărâre privind numirea reprezentanţilor Consiliului local al 
Municipiului Hunedoara în Consiliile de Administraţie ale unităţilor de învăţământ 
preuniversitar și al Clubului Sportiv Școlar, aflate pe raza administrativ teritorială a 
Municipiului Hunedoara . 
 

D-nul consilier Scurtu Raul: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 

                     -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
                     -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 

D-nul Ardelean Daniel: 
”Aș vrea să fac un amendament. Întrucât Clubul Copiilor și-a pierdut 

personalitatea juridică, d-na consilier Popa  a rămas fără obiectul muncii, aș vrea să fac un 



13 

 

amendament, o rocadă între d-na Fărcaș Bianca de la Colegiul Emanuil Gojdu și d-na 
Popa Mihaela. D-na Fărcaș este și la Colegiul Național Traian Lalescu.” 

 
Se supune la vot amendamentul d-lui Ardelean Daniel, care se aprobă în 

unanimitate. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
 

Se ia o pauză de 5 minute pentru redactarea buletinelor de vot cu 
amendamentul d-lui consilier Ardelean Daniel. 

Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 
caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea reprezentanților 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Consiliile de Administraţie ale unităţilor de 
învăţământ preuniversitar și al Clubului Sportiv Școlar, aflate pe raza administrativ 
teritorială a Municipiului Hunedoara, a constatat următoarele: 
 
Colegiul Tehnic „Matei Corvin” Hunedoara - Kofity Zoltan 21 voturi “pentru” 
 și Leanca Marius 21 voturi “pentru” 
 
Colegiul Economic "Emanuil Gojdu" Hunedoara  - Bădin Ion 21 voturi “pentru” 
 și Popa Mihaela 21 voturi “pentru” 
 
Liceul Tehnologic „Constantin Bursan” Hunedoara  - Filiche Ionel-Marius 21 voturi 
“pentru” 
 
Colegiul Naţional „Iancu de Hunedoara” Hunedoara  -  Muzsic Robert Eugen 21 voturi 
“pentru”, Borca - Lucan Laura Valentina 21 voturi “pentru”  și Giurgiu Radu Bogdan 21 
voturi “pentru” 
  
Colegiul Naţional de Informatică „Traian Lalescu” Hunedoara - Fărcaș Bianca Magdalena 
21 voturi “pentru” și Constantin Ioan 21 voturi “pentru” 
 
Şcoala Gimnazială nr. 1 Hunedoara – Sevastru Bujor Virgil 21 voturi “pentru” și Jitian 
Simion 21 voturi “pentru” 
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Şcoala Gimnazială nr. 2 Hunedoara - Olariu Nicoleta 21 voturi “pentru” și Ilea Sorin 21 
voturi “pentru” 
 
Grădiniţa cu Program prelungit nr.1 Hunedoara - Ardelean Daniel Cosmin 21 voturi 
“pentru” și Scurtu Raul 21 voturi “pentru” 
 
Grădiniţa cu program prelungit „Dumbrava Minunată” Hunedoara - Popovici Corina-
Virginia 21 voturi “pentru” și Mureșan Vasile 21 voturi “pentru” 
 
Clubul Sportiv Şcolar Hunedoara - Palcău Ciprian Ștefan 21 voturi “pentru” 
 
                                                                                

În urma acestor rezultate, reprezentanții Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara în Consiliile de Administraţie ale unităţilor de învăţământ preuniversitar și al 
Clubului Sportiv Școlar, aflate pe raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara, 
sunt următorii: 

 
Colegiul Tehnic „Matei Corvin” Hunedoara - Kofity Zoltan și Leanca Marius  
Colegiul Economic "Emanuil Gojdu" Hunedoara  - Bădin Ion și Popa Mihaela   
Liceul Tehnologic „Constantin Bursan” Hunedoara - Filiche Ionel-Marius 
Colegiul Naţional „Iancu de Hunedoara” Hunedoara - Muzsic Robert Eugen, Borca - 
Lucan Laura Valentina și Giurgiu Radu Bogdan 
Colegiul Naţional de Informatică „Traian Lalescu” Hunedoara - Fărcaș Bianca Magdalena 
și Constantin Ioan 
Şcoala Gimnazială nr. 1 Hunedoara -  Sevastru Bujor Virgil și  Jitian Simion 
Şcoala Gimnazială nr. 2 Hunedoara - Olariu Nicoleta și Ilea Sorin 
Grădiniţa cu Program prelungit nr.1 Hunedoara - Ardelean Daniel Cosmin și Scurtu Raul 
Grădiniţa cu program prelungit „Dumbrava Minunată” Hunedoara - Popovici Corina-
Virginia și Mureșan Vasile 
Clubul Sportiv Şcolar Hunedoara - Palcău Ciprian Ștefan 
 

Art. 2-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.365/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 15 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii  consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice, a organigramei şi 
a statului de funcţii pentru Spitalul Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara. 

  
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
 

D-na Borca-Lucan Laura: 
”Nu particip la vot și la dezbateri.” 

 
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
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- Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
                      - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate - 20 voturi ”pentru” 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate - 20 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr.366/2018 se aprobă în unanimitate - 20 voturi ”pentru”. 
 
La punctul 16 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind repartizarea  unei locuinţe acordate 
cu chirie din fondul locativ de stat aflată în administrarea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara . 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
 -Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 

  
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.367/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 17 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, 
situată în Municipiul Hunedoara, strada Ştrandului, nr.3, bl.N, sc. A, et.4, ap. 27. 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
   
  Se dă cuvântul: 
 

- D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.368/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 18 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, 
situată în Municipiul Hunedoara, strada  Intrarea  Spicului , nr.5, bl.L5, sc.B, et.1, ap.27. 

 

D-nul consilier Scurtu Raul: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 
  Se dă cuvântul: 
 

-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget   - aviz favorabil. 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice      - aviz favorabil. 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură     - aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.369/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 19 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, 
situată în Municipiul Hunedoara, strada Barbu St. Delavrancea, nr.6, bl.J2, sc.A, et.3, 
ap.22. 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
    
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.370/2018 se aprobă în unanimitate. 

 
 
 



17 

 

La punctul 20 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
prezenți). Proiect de hotărâre privind avizarea solicitării Spitalului Municipal „Dr. Alexandru 
Simionescu” Hunedoara pentru organizarea concursurilor sau examenelor pentru 
ocuparea unor funcţii de şef de secţie, şef de laborator şi şef de serviciu. 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.371/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 21 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adiţional 
la contractul de concesiune nr. 7422/02.03.2004 privind delegarea prin concesionare a 
serviciului de iluminat public în municipiul Hunedoara încheiat cu S. C. Luxten Lighting 
Company S.A. 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 
  -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.372/2018 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 22 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului 
Local nr. 97/2017 privind aprobarea documentației de avizare lucrări de intervenție (DALI) 
și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie „ Modernizare Grădinița 
cu Program Prelungit Floarea Soarelui Hunedoara, strada Cerbului nr. 3 bis, structură a 
Grădiniței cu Program Prelungit Dumbrava Minunată Hunedoara”. 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate. 
Art.1- 4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.373/2018 se aprobă  în unanimitate. 
 
La punctul 23 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a 
contractului de concesiune nr. 14/15.09.2007, pentru terenul înscris în CF nr. 66274, nr. 
cad. 2274, în suprafață de 1474 mp, aparținând domeniului privat al Municipiului 
Hunedoara și în folosința societății Parc Industrial SRL Hunedoara. 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.374/2018 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 24 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii dreptului de 
concesiune asupra terenului în suprafaţă de 4000 mp, aflat în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara și în folosința societății Parc Industrial SRL Hunedoara, înscris în 
CF Hunedoara nr. 66285, nr.cad. 2273, către societatea FOLAN INTL SRL, actuala 
proprietară a halei de producție cumpărată de la societatea STAR CONF S.R.L. 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.375/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
PAUZĂ 10 MINUTE 
 
La punctul 25 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind încheierea unui acord de colaborare între 
municipiul Hunedoara şi Asociația Municipiilor din România, în vederea organizării unui 
eveniment cultural dedicat Centenarului Marii Uniri. 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.376/2018 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 26 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului 
Local nr. 48/2016 privind aprobarea studiului de fezabilitate și a indicatorilor tehnico-
economici pentru obiectivul de investiţie „Zid de sprijin pe strada Brazilor din municipiul 
Hunedoara, județul Hunedoara", cu modificările și completările ulterioare. 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.377/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 27 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenţi). Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă pentru perioada 01.10.2018 – 
30.11.2018. 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Mureșan Vasile: 
”Propun președinte de ședință pentru perioada 01.10.2018 – 30.11.2018 pe 

d-nul consilier Ardelean Daniel Cosmin.” 

 

Se supune la vot propunerea d-lui Mureșan Vasile, care se aprobă în 
unanimitate. 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.378/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 28 al ordinii de zi - Prezentarea Extrasului din Planul Teritorial 

Comun de Acţiune al judeţului Hunedoara pentru creşterea gradului de siguranţă al elevilor 
şi al personalului didactic şi prevenirea delicvenţei juvenile în incinta şi în zonele adiacente 
unităţilor de învăţământ preuniversitar aprobat cu nr. 8581 la data de 10.09.2018 şi 
comunicat de către Direcţia Poliţia Locală. 

 
Nu sunt discuții. 
 
29. Diverse 
 
D-nul Scurtu Raul: 
”D-na Popovici, vă rog.” 

 
D-na Popovici Corina Virginia: 
”Mulțumesc, d-le președinte. Vreau să readuc în discuție o problemă mai 

veche și anume strada Victor Babeș, nr. 12. D-nul. Drăghici Emanuel și-a transformat, mă 
gândesc că știți povestea, casa într-un container imens de gunoi. Nu-i mai încap gunoaiele 
în curte, a ocupat partea din față a trotuarului, de fapt trotuarul din fața casei, inclusiv 
acolo un aragaz legat cu lanțuri de o mașină. Nu se poate circula pe acolo în nici un caz. 
Vecinii sunt indignați. Au spus că au făcut nenumărate demersuri și spre DSP și spre 
Primărie. O dată cu ani în urmă, câteva rabe de gunoi au fost transportate de acolo. 
Vecinii se plâng de prezența șobolanilor și este într-adevăr un focar de infecție pe care nu 
știu cum putem, eu am pus problema, ”bine domnilor dar este o proprietate, încălcarea 
proprietății, este foarte dificil să ataci omul în casa lui, în curtea lui”, dar mi-au spus că 
părinții, proprietarii casei au decedat și cei trei frați nu au făcut demersurile pentru a obține 
succesiunea. Acest domn Drăghici, este bolnav de schizofrenie din câte am înțeles, nu am 
văzut actul medical dar din ceea ce povesteau vecinii și din ceea ce se vede cu ochiul 
liber, această fobie, disposofobia, cum se numește, m-am interesat și eu și într-adevăr 
este o afecțiune asociată cu o personalitate obsesiv – compulsivă. Este un personaj care 
în momentul în care bea, terorizează vecinii, am înțeles că s-a așezat chiar în intersecția 
aflată la capătul sau la începutul străzii, într-o seară cu băutură și și-a dus un scaun și s-a 
așezat acolo. Nimeni nu l-a deranjat, a început să urle. Dacă familia, ea fiind cea care ar fi 
putut intervenii să-l interneze și să ia măsuri, am înțeles că povestea este foarte veche din 
punct de vedere medical și cu cât la problemele acestea psihice, cu cât lași timpul să 
curgă, devine mai mult, mai greu de scăpat de așa ceva, trebuie o psihoterapie. Cred că 
este rolul societății să intervină. Dacă familia nu mai ia nici o măsură în cazul acesta, noi 
nu putem printr-o hotărâre de Consiliu Local? Știu că au fost forțați în alte orașe prin 
hotărâre de Consiliu Local, persoane care nu reușeau să-și întrețină casa din centrul 
orașului că nu aveau bani și obligată să se mute într-un spațiu pe care pot să-l 
gestioneze.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Dacă îmi dați și mie numele orașului și hotărârea de Consiliu Local, aș fi 

foarte încântat. Este o proprietate privată de fapt. Ați început cu o întrebare, ați continuat 
cu răspunsul la întrebare. Da, așa stau lucrurile exact așa cum ați spus, persoană cu 
probleme, nu există succesiune, nu ai posibilitatea să intri în curtea dânsului că am fi intrat 
și am fi făcut curat pentru că oamenii au venit în audiență și la noi. Ceea ce putem, mai 
dăm amenzi, evident că nu le plătește. Eu aș intra să fac curat acolo, n-ar fi mare lucru…” 
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D-na Popovici Corina Virginia: 
”Nu cred că ne lasă din câte am înțeles.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Nu ne lasă, sigur.” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Dacă îmi permiteți, eu am și fost la fața locului, am și avut discuții cu vecinii. 

Acolo problema se poate rezolva tot de la vecini și exact ceea ce le-am spus, să deschidă 
o acțiune în instanță. Deci fără să ai permisiunea din instanță să intri pe o proprietate 
privată, nu poți să intri. Interesul este al lor direct, pentru că dacă facem noi ca și Primărie, 
noi nu avem interes direct că nu ne învecinăm cu el și ar fi fără succes. Le-am spus că îi 
ajutăm cu acțiunea în instanță, dar nu au venit. S-au făcut demersuri și la Camera 
Notarilor pentru dezbaterea de succesiune dar este foarte greu să aflăm datele 
persoanelor care sunt succesorii.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”În ceea ce privește tulburarea liniștii publice, putem intervenii pentru că dacă 

situația prezentată de dumneavoastră poate fi adusă la cunoștința noastră în timp util, 
aceea de a se duce în stradă, de a ocupa domeniul public, cu siguranță Poliția Locală se 
va deplasa. Chiar este bine să fim înștiințați pentru că nu avem de unde să știm chiar când 
se întâmplă, dar în rest ați exemplificat foarte bine. Știți persoana, știți ce probleme are de 
ani de zile, exact ce spune domnul Secretar, le-am cerut și vecinilor să facă o acțiune în 
instanță dar tot pe principiul că ”nu vrem să fim înjurații de el, nu vrem să strige după noi”.” 

 
D-na Popovici Corina Virginia: 
”Și internat nu poate fi omul acesta, dacă prezintă două tulburări psihice, da? 

El nu recunoaște și nici un bolnav psihic nu recunoaște, să meargă singur să se interneze, 
dar familia sau prietenii dacă nu o fac, atunci societatea.” 

 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Trebuie să sesizeze cineva pentru el când îl trimite la Zam, nu își asumă 

nimeni această responsabilitate. Nu își asumă responsabilitatea să semneze, ambulanța 
nu îl duce. Poliția iar nu îl duce cu forța, decât tot așa dacă se va obține o sentință prin 
care să se constate că este bolnav și trebuie luate măsuri de protecție. Deci totul se 
reduce la judecată, fără a avea acordul.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Aceasta este soluția, pe care o spune domnul Secretar. Dacă vorbiți cu 

vecinii, asta ar fi soluția.” 
 
D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
”Iertați-mă că intervin, până în urmă cu vreo 10 ani era o situație 

asemănătoare la Peștiș cu o persoană care avea clădirea dărâmată, trăia cu animale 
înăuntru și s-a rezolvat. Nu știu cum dar s-a rezolvat. Era exact identică cu cea 
prezentată.” 

 
D-na Popovici Corina Virginia: 
”A murit.”  
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Ceea ce noi putem să facem, putem să-i consiliem pe vecini, putem să-i 
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sprijinim, dar interesul este al lor să se ducă în instanță. Dacă vor să aibă sorți de izbândă 
și să și câștige.”  

 
D-na Popovici Corina Virginia: 
”Mulțumesc.” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
”Mulțumim. D-nul Ardelean. 
 
D-nul Ardelean Daniel Cosmin: 
”Mulțumesc d-nule președinte. Eu o să încep cu o problemă care am susținut 

un amendament mai înainte la o hotărâre și se respectă tot cam așa, același lucru, aș 
încerca să discut cu prezența noastră în Consiliul de Administrație al Școlilor. După cum 
știți, sunt instituții de învățământ care nici măcar nu ne cheamă în Consiliu de 
Administrație. Eu de prin Mai, știu că am fost chemat la vreo două Consilii de Administrație 
la Grădinița PP1, m-am prezentat, a fost ok, după care n-am mai fost chemat. Încă de luna 
Mai, ar fi fost cazul să facă Consiliu de Administrație. Deci vă rog frumos să luați legătura 
cu directorii instituțiilor de învățământ să ne cheme și pe noi chiar dacă nu putem să ne 
implicăm în activitate chiar așa de mult, totuși am putea susține problemele cale le au 
fiecare unitate de învățământ în Consiliul Local. După cum știți, în vară am făcut o 
interpelare să aflu și eu bugetul de venituri și cheltuieli pentru Zilele Hunedoarei. L-am 
aflat cu două cifre scurte așa, la o aritmetică simplă a rezultat un buget de cheltuieli de 
217.857. Am înțeles că doamna Primar General la București cheltuiește 1.000.000, dar îl 
cheamă pe Rod Stewart. Mie mi s-a părut un pic cam exagerat acest buget și dacă puteți 
să-mi dați niște detalii, eu zic că se putea face cu banii aceștia, se puteau face mult mai 
multe pentru că avem și locale formații chiar o formație care a fost la ”Românii au talent” 
de la Clubul Copiilor, cred că mult mai ieftin decât cele trei reprezentații ale lui Smiley, 
Loredana și Andra.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Dar vedeți, că și cele locale sunt tot acolo în bugetul acela.”  
 
D-nul Ardelean Daniel Cosmin: 
”Știu.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Un singur lucru vreau să-l adaug, un lucru pe care îl știți și îl voi spune de 

câte ori este cazul. De când suntem noi ca și echipă, nu am făcut evenimentele acestea 
decât cu Caiete de Sarcini. Caiete de Sarcini în care se cere cine se vine. Nu cu negociere 
directă cum se practica în vechiul mandat în care angajații Primăriei închiriau scena și 
numai ei știau cu cât, închiriau servicii de la artiști și iar nu se știa, camere de hotel. Nu, de 
data aceasta, este suma aprobată de Consiliu Local. Se face un Caiet de Sarcini. Acum, 
știți cu gusturile la artiști, noi am căutat să aducem ce a fost mai bun în România anul 
acesta pentru că cei trei care au concertat sunt cei mai buni din țară, după calificativele 
care se obțin.” 

 
D-nul Ardelean Daniel Cosmin: 
Bun, dar ideea este, eu nu îmi aduc aminte, poate…” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Și nu beneficiem de bugetul Primăriei Capitalei, da, de acord cu 

dumneavoastră.” 



24 

 

D-nul Ardelean Daniel Cosmin: 
”Eu din câte știu eu, poate am greșit poate n-am fost eu prezent la o ședință, 

cine știe, dar eu zic că, deci eu ca și consilier nu am votat pentru un buget de cheltuieli de 
217.000. Nu îmi aduc aminte să fi fost vreo hotărâre de Consiliu Local. Probabil este 
greșeala mea, dar mă îndoiesc.” 
 

D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”La începutul anului se votează calendarul de evenimente.”  
 
D-nul Ardelean Daniel Cosmin: 
”Bun, calendarul este ok, dar…” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Păi acolo este prinsă suma.” 
 
D-nul Ardelean Daniel Cosmin: 
”Bun. Am fost contactat de un cetățean din Hunedoara, în altă ordine de idei, 

deci acum discutăm altceva, asistent personal, dânsul are copilul cu o boală foarte, foarte 
gravă. Sindromul Down sau tetrapareză spastică. S-a dat o lege în Martie 2018, prin care 
acestor asistenți personali li se poate acorda un spor salarial de 15% și pentru toți 
consilierii, acești asistenți personali sunt plătiți din Unitatea de Asistență Socială. La noi nu 
se întâmplă în Hunedoara, în tot Județul și prin Bacău și prin București și prin Baia Mare, 
se plătește acest spor. Dânsa a făcut o sesizare la Primărie, i s-a trimis un răspuns de la 
doamna Gemeniuc, cum că ea a fost angajată prin acordul persoanei și nu prin concurs, 
dar este asistent personal de la vârsta copilului de trei ani. Deci vă dați seama ce acord s-
a dat. Hotărârea de Guvern 589 din 02.08., asigură sau lămurește situația Legii 
153/29.03.2018 prin care se clarifică aspectele ca acest spor de 15% nu se poate acorda, 
ci se acordă. Aș vrea un răspuns dacă se poate, dacă nu de ce nu putem acorda, în 
măsura în care eu nu cred că sunt asistenți personali în Unitatea de Asistență Socială, nai 
mult de cât să fie? 100, 200? Deci este vorba de o sumă de care oamenii aceștia au 
nevoie pentru simplu fapt că nu sunt angajați și chiar dacă sunt angajați în subordinea 
Consiliului Local, nu sunt angajați pe 8 ore, sunt angajați pe 24/24 și nu cred că ne-am 
dori nici unul dintre noi să fim în situația de a avea un copil cu probleme cu SIDA, cu 
sindrom Down, cu tetrapareză spastică, în scaun cu rotile. Mi s-a mai plâns doamna 
respectivă că fix la zilele Hunedoarei nu i s-a permis fetiței să stea cu scaunul cu rotile să-l 
vadă pe Smiley pentru că se perindau tot felul de indivizi prin fața căruțului cu rotile și ea 
nu putea să-l vadă pe Smiley.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Da, o să verificăm. Sigur.” 
 
D-nul Ardelean Daniel Cosmin: 
”Aș vrea și un răspuns.”  
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Hotărârea de Guvern 589, da?” 
 
D-nul  Ardelean Daniel Cosmin: 
”589 din 02.08., zice se acordă acest spor, este 15%.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Am înțeles. Verificăm situația și să-mi dați și numele doamnei.” 
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D-nul Ardelean Daniel Cosmin: 
”O să vi-l dau.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Bine.” 
 
D-nul  Ardelean Daniel Cosmin: 
”Am fost contactat de un vecin din Buituri care dorește să construiască o 

balustradă pe gardul cimitirului, dacă sunteți de acord, de ce aprobări ar avea nevoie? 
Dealul cimitirului este foarte abrupt și mai ales în sezonul rece doamnele au foarte mari 
probleme în a urca acel deal pe jos și atunci pe gardul cimitirului o balustradă, eu zic că ar 
prinde foarte bine. Mai ales că dânsul a spus că o construiește dacă i se aprobă, din 
fonduri proprii.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Da, sigur. Are o cerere la noi?” 
 
D-nul Ardelean Daniel Cosmin: 
”Nu cred că are, dar va face.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Ok.” 
 
D-nul Ardelean Daniel Cosmin: 
”Îi voi face eu demersul acesta. Vă mulțumesc.” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
”Mulțumim. D-nul Jitian.” 
 
D-nul Jitian Simion: 
”Am participat săptămâna aceasta în calitate de membru în Consiliu de 

Administraţie la Şcoala Gimnazială nr.1 şi la o şedinţă cu părinţii, dintre problemele care 
au fost ridicate de părinţi, o problemă este direct legată de ce am avut la informarea aceea 
privind siguranţa la unităţile de învăţământ pentru copii pentru profesori. Au semnalat 
prezenţa câinilor şi într-adevăr am constatat, exact în seara următoare între blocul meu și 
Școala Gimnazială 1 pe dealul acela, vreo 10 câini în haită, făceau spectacol, pe la 1 la 2 
noaptea. Eu am mai sunat la cei de la adăpostul de câini pentru a-i prinde, de două ori, 
dar cred că dacă sunați dumneavoastră sau interveniți dumneavoastră, se rezolvă. Eu am 
experiența aceasta de când am fost viceprimar, până nu le spunea primarul, parcă nu se 
rezolva. Părinții spun că le e teamă să trimită copii dimineața, trebuie să-i însoțească 
pentru că acolo îi atacă. Eu nu am sesizat dimineața să fie prezenți dar noaptea, da.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Ce zonă mai precis?” 
 
D-nul Jitian Simion: 
”Între blocul 5, punctul termic și gardul Școlii Gimnaziale 1. Apoi mi-au 

semnalat că în cursul nopții sunt mulți drogați între blocul 5 și blocul 6 și eu am luat 
legătura cu cei de la  Poliția Locală, le-am semnalat să treacă și prin spatele blocurilor să 
vadă mai ales seara, ce este cu drogații de pe acolo. Tot legat de problema aceasta a 
siguranței, un alt cetățean spunea că pe strada Ștrandului, mai exact partea care duce 
către vechiul ștrand din Valea Seacă, nu există stâlp de iluminat public. El se termină până 
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nu știu unde și ar trebui să fie luat în socoteală și amplasarea de stâlpi de iluminat și până 
în zona unde sunt case. Acum pe perioada de iarnă este întuneric și în perioada când 
copilul trebuie să meargă la școală și este o zonă care s-ar putea să prezinte un risc 
pentru copilul care merge la școală. O altă problemă, este legată de prezența ambroziei, 
eu personal știu vreo trei cimitire în care este prăpăd, este dezastru cu câtă ambrozie 
este. Este deja legislația referitoare la această plantă în vigoare, din mass-media am aflat 
că primăria Satu-Mare a luat măsuri concrete de amendare a cetățenilor, eu spun însă 
că…” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Noi am uitat să ne lăudăm. Noi am și rezolvat între timp. Am tăiat, am 

curățat.” 
 
D-nul Jitian Simion: 
”Da într-adevăr, în jurul școlilor dar vă spun, în cimitire este dezastru.”  
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”În care cimitir?” 
 
D-nul Jitian Simion: 
”Gheorghe Apostol. Trebuie avertizați. Mulți cetățeni nu știu cum arată 

această plantă, ambrozia. Poate ar trebui o campanie de informare cum arată ambrozia ca 
să  o identifice. În prima fază să se treacă la niște somații, niște avertismente nu direct la 
amenzi. Oricum este perioada de toamnă și de abia poate se actualizează problema prin 
Mai, Iunie când începe această plantă să crească.” 

 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Dispoziția cu persoanele care vor fi împuternicite, este deja în mapă la 

domnul Primar pentru a fi semnată. Se vor lua măsuri. Există un grup de lucru nominalizat 
de la Registrul Agricol și de la Poliția Locală care vor lua măsurile și vor aplica legea.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Ne-a mai fost semnlat de către cetățeni, și am trimis rapid, am curățat tot.” 
 
D-nul Jitian Simion: 
”Dar cetățenii nu știu cum arată.” 
 
D-nul Sevastru Bujor Virgil: 
”Începând de azi intră în vigoare noua lege a asociației, Legea nr.196. V-aș 

ruga ca în termen cel mai scurt să se convoace o adunare a tuturor administratorilor și 
președinților de asociație cu participare și specialiști din cadrul primăriei, deoarece sunt 
foarte multe probleme ce reies din această lege. Sunt convins că mulți nu cunosc 
prevederile acestei legi sau chiar de existența ei.  

În altă ordine de idei, vă rog din suflet, ne confruntăm cu o stare de fapt 
îngrijorătoare. La blocul CM 5, containerele de gunoi au fost transformate de către locatarii 
acestui bloc în haznale. Aruncă pungi cu nevoile personale le aruncă în container și chiar 
își fac nevoile pe lângă containere. Au fost fotografiați, mi-au arătat cetățeni din bl. P2, P1 
de pe str. Oțelarilor, cum se duc și își fac nevoile pe lângă aceste containere. Este o stare 
foarte penibilă. Pentru aceasta v-aș ruga, dacă există posibilitatea instalării unei camere 
de supraveghere la CM5, poate văzând aceasta s-ar putea să-i sperie și să-și înfrâneze 
ieșirile afară. 
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În altă ordine de idei, vă rog din suflet să mă sprijiniți în începerea lucrărilor 
de decolmatare a străzilor Ion Creangă, Oțelarilor și Laminatorilor, aceste canalizări sunt 
colmatate în proporție de, cum au venit cei de la Apa Prod, 75-85%. M-am săturat de la 
ora 12 noaptea să fiu sunat acasă că se înfundă canalizarea și automat refulează 
canalizarea la subsolul blocurilor de pe străzile respective. De asemenea pe str. Ion 
Creangă când e cald, e un miros pur și simplu...și tot așa locuitorii de pe str. Topitorului m-
au rugat pentru posibilitatea de instalare a unei camere de luat vederi în parcarea de pe  
str. Topitorului întrucât acolo după căderea întunericului se strâng găști de cartier printre 
mașini, zgârâie mașinile, mizerie de nedescris și tot așa probabil că dacă văd că există 
această ”martor” să zic așa, poate reușim să-i intimidăm. 

 O ultimă problemă, v-aș ruga ca Poliția Locală să intensifice controalele pe 
lângă ABC-ul situat la parterul blocului CM5 în pauzele de la liceul din zonă. Nu e treaba 
mea, acolo se desfac țigări la bucată, dau la elevi, unii își mai iau și băuturi alcoolice și 
acolo e o debandadă totală. Blocurile din împrejurul liceului sunt scrijelite cu tot felul de 
însemne cu graffiti, în perioada asta când e pauză de la 10 la 11, atunci e afluența cea mai 
mare acolo. Vă mulțumesc.” 

 
D-nul Mititelu: 
”Mulțumesc frumos. D-le președinte, d-le primar, d-lor consilieri, după cum 

știți suntem într-un an aniversar, nu doar România ci și 13-15 mii de ani, 100 de ani de 
modernitate, pentru cei care nu vor să înțeleagă. 

După cum știți în primul Război Mondial mulți au luptat pentru întregirea țării, 
în al doilea Război Mondial s-a luptat pentru reîntregirea țării și recucerirea Ardealului de 
Nord, iar acum, în opinia mea, suntem în al treilea Război Mondial deocamdată 
informațional nu s-a ajuns la cel armat, în care România este supusă la mari presiuni din 
înăuntru prin prădături, din afară prin gunoaie europene. Turcu Erdogan se pupă cu 
sovieticul Putin, Putin se pupă cu asiaticul Victor Orban. Sârbii nu ne mai iubesc din 97 de 
când am dat cerul lui NATO să-i atace, Bulgaria stă cu ochii pe toată Dobrogea, în jurul 
nostru este numai sânge și foc și noi behăim, facem sondaje și sustragem documente. 

În primul Război Mondial familia Mititelu și-a făcut datoria, bunicul meu 
Mititelu Ioan a primit două brevete în numele Regelui Mihai, în al doilea Război Mondial și-
a făcut datoria a primit și el brevet și recunoaștere la nivel național, iar în al treilea Război 
Mondial informațional pe care îl consider, eu îmi fac datoria. Până acum am 6 
incompatibili, gunoaie umane politice și mă mir că tovarășul Giurgiu, nu domnul Giurgiu, 
tovarășul Giurgiu în campania domniei sale de...” 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 
”Vă rugăm frumos să încercați să nu jigniți..” 
 
D-nul Mititelu: 
”...dar e tovarăș, nu? Bine treacă de la mine, domnul Giurgiu, nu l-a trecut și 

pe d-nul Moloț Mircea Ion – penal, 3 incompatibilități...” 
 

D-nul consilier Scurtu Raul: 
”D-nul Mititelu, vă rog frumos...” 
 
D-nul Mititelu: 
”...vicepreședinte Hada...” 
 
D-nul consilier Scurtu Raul: 
”Vă opresc de la cuvânt dacă nu încercați să...” 
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D-nul Mititelu: 
”...fără penali, fără penali ...primăria Hunedoarei este acuzată că...„ 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”D-nul Mititelu vă rog frumos, v-ați luat adresele de mail la toți consilierii.” 
 
D-nul Mititelu: 
”Nu. V-am cerut acum, pentru că jumătate sunt schimbați.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Bun. Le trimiteți ceea ce vreți, dacă aveți un cuvânt pentru ședința de azi, vă 

rog să-l spuneți acum, aveți vre-o sugestie pentru anul centenarului, ceea ce ați început...” 
 
D-nul Mititelu: 
”...am sugestii dar lucrurile astea....” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”...să lăsați acuzațiile la adresa consilierilor, vă și spun de ce. Iarăși va fi 

folosit totul împotriva administrației locale, că administrația lasă să vorbească, să facă, să 
dreagă...nu vreau să purtăm discuții de genul acesta.” 

 
D-nul Mititelu: 
”Bine, scurtăm dar Mititelu nu e săgeata nimănui.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Vă respect punctul de vedere, vă rog să ni-l faceți în scris...” 
 
D-nul Mititelu: 
”... dar e atâta .... fără penali, încât penalii care au furat timp de 16 ani nu 

sunt nominalizați: Moloț, Artean, Hărău...” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”... haideți să ne faceți informarea că este mult mai bine...” 
 
D-nul Mititelu: 
”...și culmea, cu voia dvs. o să vedeți în viitor, inclusiv d-nul Bogdan Giurgiu.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”...ne putem opri?” 
 
D-nul Mititelu: 
”Declarațiile de avere ...și ale soției.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”...cu tot respectul, ne putem opri?” 
 
D-nul Mititelu: 
”Sunt până acuma...” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”D-nul Mititelu vă rog eu frumos să ne oprim. Faceți-ne o informare în numele 

Asociației Civice, pe care o conduceți, către toți consilierii, și vreau să oprim discuția, cu 
tot respectul.” 
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D-nul Mititelu: 
”Am 7 zile de când v-am solicitat adresele de mail ale tuturor consilierilor.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Vă promit că azi veți avea toate adresele de mail, inclusiv a mea.” 
 
D-nul Mititelu: 
”Bun. Și mai e o problemă foarte importantă. S-a solicitat aici de către d-nul 

Bogdan Giurgiu, printr-un email nu știu ce aprobare pentru bănci. A apărut, s-a încălcat o 
lege internă de securitate a primăriei, mai ușor d-nul Giurgiu. Nu zâmbiți așa că nu e 
zâmbetul dvs...” 

 
D-nul Giurgiu Bogdan: 
”Sunt date de primărie, d-nul Mititelu.” 
 
D-nul Mititelu: 
”Tovarășu, astea nu sunt, sunt....” 
 
D-nul Giurgiu Bogdan: 
”Sunt date de primărie, întrebați-l pe d-nul primar.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Dar e același lucru. Sesizarea dvs. o înregistrăm azi și oprim discuția.” 
 
D-nul Mititelu: 
”Voi sesiza DNA-ul pentru că e sustragere de mod, e mod secret de 

comunicare. Mâine vă veți trezi în presă și în alte părți cu ce? Cu ofertă de lucru. Poimâine 
nu se vor depune documente și se vor pierde licitații. Deci oameni care își depășesc 
atribuțiile, juriști, economiști încep să răsufle documente pentru că se aproprie campania 
electorală. Dacă dvs. ca politicieni vă pupați și trebuie să colaborați, eu nu pot să fiu de 
acord. Și d-nul Giurgiu dacă vreți ne luptăm. De azi nu mai suntem Marcel și Bogdan, nici 
nu te mai salut, te-am pupat pe card. Hoție-hoție, dar nu vi cu şmecherii la mine că te fac 
varză....” 

 
D-nul Giurgiu Bogdan: 
”D-nul primar vă rog frumos să-i atrageți atenția cetățeanului Mititelu, asupra 

faptului că acele documente au fost puse la dispoziție de către primărie. Vă mulțumesc.” 
 
D-nul Mititelu: 
”Nu dragule, nu. Primăria, eu am făcut atâtea sesizări pe Legea 544, mi-a 

venit pe mail, nu mi-a venit pe modul pe care merg astea. Sunt niște împuterniciri pe care 
dvs. știți bine, le au câteva persoane, convocați-le, spuneți-le să recunoască, pentru că 
dacă nu eu voi sesiza DNA-ul, să vedem cum a făcut rost de modul de comunicare, nu 
documentul. Aici e vorba deocamdată de 3 bănci. Mâine vine unul cu ofertă, un funcționar 
public o scanează, o dă, vine adversarul, vede oferta și o face. Eu vă spun că este un 
lucru mai grav decât este...” 

 

D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Am înțeles.” 
 

D-nul Mititelu: 
”Și mai și face Facebook. Dânsul trăiește numai din Facebook și citit aici de 

pe cărți.” 
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D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Am înțeles.” 
 

D-nul Mititelu: 
”Și dacă e ofuscat așa pe mine, o să vă spun data viitoare cum mi-a propus 

să fiu eu vicepreședinte că el va fi primar, în octombrie 2015, și cum a vrut să fure două 
proiecte bio-etalonul și cu ăsta....nu rânji bătrâne, că te fac varză îți spun, cât ești de 
mare.” 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 
”D-nul Mititelu vă rog frumos încetați. ”        
 
D-nul Mititelu: 
”Încă nu am fost decorat, dar voi fi și eu.”          
 
D-nul Bîrgău Sebastian: 
”Eu am o singură întrebare, tot d-lui Gurgiu vreau să o adresez. Care este 

procedeul legal prin care ați obținut acele documente?” 
 
D-nul Giurgiu Bogdan: 
”Fac parte din răspunsul primăriei. Vă mulțumesc.” 
 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                     „Declar ședința închisă. Mulțumesc.” 
 
 
 
 
 
 

PREŞEDINTE,                          SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT, 

        Scurtu Raul Florin                Laslău Militon Dănuț 

 


